
Romelanda UF PROTOKOLL Nr 1 2021 
Romevi Hög 130 
442 92 Romelanda 2021-01-13 § 1 – 16 

 
 

Art Huvudstyrelsemöte 
Tid 18.30 
Plats Romevi 
Närvarande: Maria Carlsbogård, Robert Rehammar, Maria Forssten, Fredrik Sjöberg,  

Tobias Hildesson, Janne Flodin, Thomas Thunberg och David 
Arfvidsson, Susanne Lindström, Anders Larsson 

Delges:  
 

  Ansvarig 
§ 1 Öppnande 
 
§ 2 Dagordning 
 
§ 3 Föregående 

Protokoll 

David hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
 
Dagordning godkändes. 
 
Föregående protokoll gicks igenom och godkändes. 

 

§ 4  Kansli info  
Dock många sportlotter kvar vi delar ut dem till lagen och lagen får 
vinsten för dem de säljer.  
 
Angående kläder har vi fått avtal från Umbro och signerat men ej av 
ML-tryck ännu.  
 
Robert har hittat dator till kansliet på Inrego för ca 4000 kr han 
beställer en. Angående filantering tittar Robert, David och Thomas 
på vad som blir bäst. 
 
Serieanmälningar pågår, sista datum 2/2.  
 

 
 TT 
 
 
MC 
 
 
RR, DA, TT 
 

§ 5 Ekonomi LOK skall in i mitten av februari Maria C går igenom och 
dubbelkollar med ledarna.   
Medlemsavgifterna för 2021 beslutas på årsmötet och beror av 
driftsbidragsfrågorna..  
Det är en del kvar att göra med 2020 men vi kommer att gå plus mot 
budget. 
Kommunen kommer att ge oss ytterligare 6700 kr för överskott 
LOK.  

MC 
 
 

§ 6 Sponsring Danross kvarstår. 
Vi har fått två nya sponsorer GÖSAB och Bold by Malin. 

 
 

§ 7 Fotboll Samarbete har inletts mellan P08-06 och IKK.  
 
RUF har inte skrivit på Övergångspolicyn Göteborgs 
fotbollsförbund har, vi behöver göra det samt ha en kontaktperson 
för detta, vi rådfrågar Fotbollsrådet innan vi skriver på.  
 
Göta BK skulle vilja hyra en halvplan av oss en gång i veckan. 

 
 
 
MF och DA 
 
 
 



  Ansvarig 
Fotbollsrådet får planera och sedan ser vi och erbjuder i så fall 
helgtid.  
 
Damjuniorerna kommer att ha ett lag i lägsta divisionen med några 
extra dispenser.  
 
A-laget och damjuniorerna tränar men följer rekommendationerna 
som finns. Inga omklädningsrum är öppna.  
 
Ev krävs nytt styrelsemöte efter den 24/1.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
DA 
 

§ 8 Innebandy Förbundet jobbar på olika lösningar. Förhoppningsvis en enkelserie 
v.10-v.16 om man kan börja träna v.8. 
  

 

§ 9 Gymnastik Inte troligt att det blir någon aktivitet den här våren.   

§ 10 Boule .Uppehåll.   

§ 11 Bordtennis Ligger nere.    

§ 12 Förenings- 
organisation / 
Föreningsutveckling 

Bemanning på kansliet; - v. 3 nås kansliet via mail. 
                                         v.4 Thomas 
                                         v.5 Tobias 
                                         v.6 Susanne (ons) 
                             

 

§ 13 Övriga frågor Maria C lyssnar på kommunfullmäktigemötet och sätter ihop ett 
förslag på hur det nya systemet slår på Romelanda och återkommer 
till övriga. Sedan ber vi kommunen om nytt möte. 
 

B-plan. Vi behöver kunna nyttja planen 2021. Vi gör ett försök att 
dra om dräneringen de sista 20-30 m och skydda den nya 

dräneringen med en rotskyddspärr. En planering och ett 
kostnadsförslag skall vara framme till nästa styrelsemöte. 
Anläggningsgruppen har ansvaret för frågan. Anders och Janne 

behöver få igång det här arbetet. De kollar med Ernst-Arne.  

 

D-plan. Man kan få ut tre meter på ett enkelt sätt, vi behöver fylle, 
sand och höja en brunn. Janne och Anders gör en kalkyl och 
planerar in aktiviteten.  

 

Senaste nytt för solceller, belysning och laddstolpar. 150 000 kr 
från Fotbollsförbundet oklart hittills vad vi får från övriga. Om vi 

skulle vilja ha ljus på D-plan också skulle det troligen kosta ca 
150 000 kr. Vi undersöker hur många timmar det kan handla om 

 
MC 
 
 
 
 
 
JF, AL 
 
 
 
 
 
 
 
JF, AL 
 
 
 
 
 
 
RR 
 



  Ansvarig 
med fotbollsrådet. Pengar behövs.  

 

Trådlös bildöverföringsmojäng inhandlas för 1050 kr till projektor i 
stora lokalen.   

 

Kameralösning, frågan tas upp med fotbollsrådet.  

 

Förråd till P05 låt dem göra iordning förrådet i duscharna funkar 
det så blir det bra.  

 

P08-06 kläder. När laget skall träna med spelare från annan klubb 
tittar vi på en neutral tröja för överdrag och träning. Matchkläder är 

viktigt att man kommunicerar ut tydligt hur man gör. 

Knarta öppnar när Covid dämpas.  

 

Valberedningens arbete har inletts Susanne kallar samman och 

undersöker.  

  

En kansliuppgift framåt kan vara att jaga in uppgifter för varje 

person 

 
 
 
TT 
 
 
 
MF 
 
 
DA 
 
 
 
MC 
 
 
 
 
 
 
SL 
 
 
 
TT och 
övriga 
 
 
 

§ 14 
Planering/Aktiviteter 

Planering 2021 
- Etikmöte 21/3 kl. 16.00-19.00  
- Ledarträff. 28/2 kl. 16.00-19.00 
- Årsmöte 17/3 kl.19.00 
- Vårstäddag 10/4 kl. 9.00-13.00 
- RUF-dag 21/8 kl. 10.00-14.00 

 
 
DA, SL, TT, 
MF, 
Fotbollsrådet 

§ 15 Nästa möte Nästa möte är  9/2 kl.18.30-20.00 Fika Anders 
                         9/3 kl.18.30-20.00 
 
                           

 

§ 16 Avslutning Mötet avslutades  

 

…………………………….. ……………………….. 

David Arfvidsson Maria Forssten 
Ordförande Sekreterare 


